



MISSOURI မူလတန်းနှင့် အလယ်တန်းပညာရေး ဌာန
အထူးပညာရေးရုံး - ပထမအဆင့်အစဉ်များ



ပထမအဆင့်များကို ဆက်လက်လုပ်နိုင်ရန် လုပ်ဆောင်ချက်/သဘောတူညီချက် များ အသိပေးခြင်း
နွေရာသီတွင် သုံးနှစ်ပြည့် ကလေးငယ်များတွက်

ကလေးအမည်	မွေးနေ့	ဖြည့်သွင်းသောရက်စွဲ
----------	---------	---------------------

ညွှန်ကြားချက်များ

ကြိုတင်ရေးသားထားသော အသိပေးချက်ကို ပထမအဆင့်များတွင် ကလေး မိဘများကို ပေးရမည်ဖြစ်ပြီး တိကျသောလုပ်ဆောင်ချက်များမလုပ်ခင် ရေးသားထားသော မိဘနှင့်ပတ်သက်သောသဘောတူညီချက်များကို ရယူပါ။

ဧပြီ ၁ ရက်မှ ဩဂုတ်လ ၁၅ အတွင်း အသက်သုံးနှစ်ပြည့်သော ပထမအဆင့်ရှိ ကလေးများ၏ မိဘများသည် အောက်ပါတို့ကို လုပ်ဆောင်ရန်ရွေးချယ်သည်: (1) ကလေးအသက် သုံးနှစ်ပြည့်ပြီးနောက် ဆောင်းဦးရာသီတွင် ကျောင်းစတင်ခြင်း တိုင်အောင် ပထမအဆင့်ဝန်ဆောင်မှုများဆက်လက်ရန် (သို့) (2) ကလေးသုံးနှစ်ပြည့်မွေးနေ့ တွင် ကလေးဘဝအကြိုအထူးပညာရေး (ECSE) သို့ ပြောင်းလဲခြင်း တို့ ဖြစ်သည်။

ကလေးသုံးနှစ်ပြည့် ပြီးနောက် ပထမအဆင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို ဆက်လက် ရန်အလို့ငှာ အသက် သုံးနှစ်အကြို ECSE အတွက် အရည် အချင်းများကို ဖော်ပြခြင်း(သို့) ဖော်ပြထားသော ECSE အတွက် အရည်အချင်းများကို ကျွန်ုပ်တို့ ကလေးပြည့်မီရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကလေးသုံးနှစ်ပြည့်ပြီးနောက် ပထမအဆင့်ဝန်ဆောင်မှုများကိုဆက်လက်နိုင်ရန် မိဘသဘောတူညီမှုလိုအပ်ပါသည်။ ကလေးသုံးနှစ်မပြည့်ခင် မိဘများသည် ၎င်းဖွန်ပုံစံကို လက်မှတ်ထိုးရက်စွဲတပ်ပြီး ဝန်ဆောင်မှုညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေး သူကို ပြန်ပေးရမည်။ ဝန်ဆောင်မှုညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသူ ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်များကို အောက်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။

သဘောတူညီချက်

နွေရာသီတွင် သုံးနှစ်ပြည့်သော ကျွန်ုပ်တို့ ကလေးအတွက် ပထမအဆင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို လက်ခံရန်အလို့ငှာ ECSE အတွက်အရည်အချင်းများကို ဖော်ပြခြင်း(သို့) ဖော်ပြထားသော ECSE အတွက်အရည်အချင်းများကို ကျွန်ုပ်တို့ ကလေးပြည့်မီရမည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ နားလည်ပါသည်။

၎င်းအပိုင်းတွင် လက်မှတ်ထိုးခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ ဆောင်းဦးရာသီတွင် ကျောင်းစတင်ခြင်း(သို့) ECSE အတွက် အရည်အချင်းမပြည့်မီခြင်းများကို ကျွန်ုပ်တို့ ကလေးတွင် တွေ့ ရှိခြင်းတို့ တိုင်အောင် ကလေး၏ ကလေးသုံးနှစ်ပြည့်ပြီးနောက် မည်သည့်အချိန်တွင်မဆို ပထမအဆင့် ဝန်ဆောင်မှုများအစား အတွက် အရည် အချင်းပြည့်မီလျှင် ၎င်းဝန်ဆောင်မှု တများကို ကျွန်ုပ်တို့ ကလေးသည် လက်ခံရရှိနိုင်သည်ကို နားလည်ပါသည်။

မိဘလက်မှတ်	မိဘလက်မှတ်ထိုးသောရက်စွဲ
------------	-------------------------

ရေးသွင်းသောမိဘအမည်

ဝန်ဆောင်မှုညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသူ

ဝန်ဆောင်မှုညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသူအမည်နှင့်လိပ်စာ	ဝန်ဆောင်မှုညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသူဖုန်းနံပါတ်
အေဂျင်စီကိုယ်စားလှယ်၏လက်မှတ်	အေဂျင်စီမှလက်ခံရရှိသောရက်စွဲ

မိဘနှင့်ဆိုင်သောလုပ်ပိုင်ခွင့်များဖော်ပြချက်မိတ္တူကို ၎င်းအသိပေးချက်တွင် ပူးတွဲ ပေးထားသည်။

မူလတန်းနှင့် အလယ်တန်းပညာရေး ဌာန များသည် ၎င်းတို့၏အစီအစဉ်များ နှင့်ဆောင်ရွက်ချက်များတွင် လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ ကိုးကွယ်သောဘာသာ၊ လိင်၊ မူလနိုင်ငံသား၊ အသက်(သို့) မသန်မစွမ်းဖြစ်ခြင်းတို့ ပေါ်တွင် ခွဲခြားဆက်ခံခြင်းမရှိပါ။ ဌာနအစီအစဉ်များနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများလုပ်ဆောင်ချက်များ၊ မသန်မစွမ်း လူများ အသုံးပြုနိုင်သော လိုအပ်သည့်အထောက်အပံ့များ နှင့်ပတ်သက်သော ခုံစမ်းမှုများကို Jefferson State Office Building, Office of the General Counsel, Coordinator – Civil Rights Compliance (Title VI/Title IX/504/ADA/Age Act), 6th Floor, 205 Jefferson Street, P.O. သို့ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ Box 480, Jefferson City, MO 65102-0480; တယ်လီဖုန်းနံပါတ် 573-526-4757 သို့ TTY 800-735-2966; အီးမေးလ် civilrights@dese.mo.gov.